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LISH Quick Install Guide
Wireless N 300 PCI Express Desktop Adapter

Thank you for purchasing the Wireless N 300 PCI Express Desktop Adapter. Follow 
the easy steps in this guide to properly set up your adapter. Please verify that all the 
package contents below are available.

DWA-548

If any of the above items are missing, please contact your reseller.

Before You Begin
Before installing your new D-Link wireless adapter, please verify the following:

•	 Remove any previous installations of wireless adapters.
•	 Disable any built-in wireless adapters.
•	 Verify the settings such as the wireless network name (SSID) and security 

settings of the network(s) you want to connect to.

Note: If you’ve installed a different manufacturer’s adapter or a different model 
D-Link adapter, make sure the software is uninstalled before installing the new 
software. Some utilities may cause a conflict with the new software. Windows® 7, 
Windows Vista® and XP users may use the built-in wireless utility.

Technical Support
Having trouble installing your new product? D-Link’s website contains the latest 
user documentation and software updates for D-Link products. U.S. and Canadian 
customers can contact D-Link Technical Support through our website or by phone.

United States
Telephone: (877) 453-5465
Internet: http://support.dlink.com

Canada
Telephone: (800) 361-5265
Internet: http://support.dlink.ca

Copyright ©2012 All rights reserved. D-Link and the D-Link logo are registered trademarks of D-Link Corporation or its subsidiaries. 
Other trademarks are the property of their respective owners. Maximum wireless signal rate derived from IEEE Standard 802.11g and 
802.11n specifications. Actual data throughput will vary. Network conditions and environmental factors, including volume of network 
traffic, building materials and construction, and network overhead, lower actual data throughput rate. Environmental factors will 
adversely affect wireless signal range. Product specifications, size and shape are subject to change without notice, and actual product 
appearance may differ from that depicted on the packaging. Visit dlink.com (US) or dlink.ca (Canada) for more details.
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What This Product Does
The D-Link DWA-548 is an 802.11n client device that delivers unrivaled wireless 
performance for your desktop computer. Once connected, access your network’s 
high-speed Internet connection while sharing photos, files, music, video, printers, 
and storage.

Package Contents

DWA-548 Wireless N 300 PCI Express Desktop Adapter

Two Antennas

Low Profile Bracket

CD with drivers and software

•	 A desktop computer with an available PCIe slot
•	 Windows® 7, Windows Vista® (32-bit), XP (32/64-bit with Service Pack 2 or higher)
•	 300MHz processor and at least 64MB of RAM

System Requirements

Follow the steps below to install your new D-Link wireless adapter. Do NOT install 
the adapter into your computer before running the installation CD. 

Step 1:
Insert the DWA-548 Driver CD into the CD-ROM drive. If the CD Autorun function 
does not automatically start on your computer, go to Start > Run. In the run 
box type “D:\autorun.exe” (where D: represents the drive letter of your CD-ROM 
drive) and click OK. When the autorun screen appears, click Install and follow the 
on-screen instructions to install the wireless adapter drivers and software.

Installation

Step 2:
Before installing, write down the serial number and hardware revision (e.g. A1) in 
case you need to contact technical support. 

Please turn off your computer and unplug the power cord from the computer. 
Remove the case to access your motherboard. Firmly insert the DWA-548 adapter 
into an available PCIe slot inside your computer. 

Once inserted, close the case and insert the power cable back into the computer. 
Connect both antennas to the adapter and then turn on your computer. Windows 
will automatically detect and install the adapter. 

Step 3:
After installation, the D-Link DWA-548 uses the Wireless Connection Manager as 
the management software. The manager provides the user with an easy interface 
to change any settings related to the wireless adapter. Clicking on the Wireless 
Connection Manager icon on the desktop will start the Configuration.
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Adaptateur PCI Express Sans fil N 300 pour ordinateur de bureau

Merci d'avoir acheté l'adaptateur PCI Express Sans fil N 300 pour ordinateur de 
bureau. Procédez comme suit pour configurer correctement votre adaptateur. 
Vérifiez que le contenu de la boîte est disponible.

DWA-548

Contactez votre revendeur s'il manque l'un des éléments ci-dessus.

Avant de commencer
Avant d’installer le nouvel adaptateur sans fil D-Link, vérifiez les points suivants :

•	 Désinstallez tous les adaptateurs sans fil déjà installés.

•	 Désactivez tous les adaptateurs sans fil intégrés.

•	 Vérifiez les paramètres tels que le SSID (nom du réseau sans fil) et les paramètres de 
sécurité du ou des réseaux auxquels vous voulez vous connecter.

Remarque : Si vous avez installé un adaptateur d’un autre fabricant ou un modèle différent 
d’adaptateur D-Link, vérifiez que le logiciel est bien désinstallé avant d’installer le nouveau 
logiciel. Certains utilitaires peuvent entrer en conflit avec le nouveau logiciel. Les utilisateurs 
de Windows® 7, Windows Vista® et XP peuvent utiliser l’utilitaire sans fil intégré.

Assistance technique
Vous avez des difficultés à installer votre nouveau produit? Le site Web de D-Link comporte la 
documentation utilisateur à jour et les dernières mises à jour logicielles des produits D-Link. Les 
clients des États-Unis et du Canada peuvent contacter l'assistance technique de D-Link via notre site 
Web ou par téléphone.

États-Unis
Téléphone : (877) 453-5465
Internet : http://support.dlink.com

Canada
Téléphone : (800) 361-5265
Internet : http://support.dlink.ca

Copyright ©2012 Tous droits réservés. D-Link et le logo D-Link sont des marques déposées de D-Link Corporation ou de ses filiales. Les autres marques 
commerciales appartiennent à leurs propriétaires respectifs. Débit maximum du signal sans fil provenant des caractéristiques 802.11g et 802.11n de la norme 
IEEE. Le débit de transmission réel des données peut varier. Le surdébit, ainsi que les conditions du réseau et les facteurs environnementaux, dont l’importance 
du trafic réseau, les matériaux de construction et les constructions, peuvent avoir des conséquences négatives sur le débit de transmission réel des données. Les 
facteurs environnementaux ont des conséquences négatives sur la portée du signal sans fil. Les caractéristiques du produit, sa taille et sa forme sont soumises 
à modification sans préavis et l'apparence réelle du produit peut différer de celle illustrée sur la boîte. Visitez le site dlink.com (États-Unis) ou dlink.ca (Canada) 
pour plus d'informations.
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Caractéristiques du produit
Le DWA-548 de D-Link est un périphérique client 802.11n offrant des performances sans fil 
inégalées à votre ordinateur de bureau. Une fois connecté, accédez à la connexion Internet 
à haut débit de votre réseau tout en partageant des photos, des fichiers, de la musique, 
des vidéos, des imprimantes et de la capacité de stockage.

Contenu de la boîte

Adaptateur PCI Express pour ordinateur de bureau Sans fil N 300 DWA-
548

Deux antennes

Support de fixation extra-plat

CD avec les pilotes et le logiciel

•	 Ordinateur équipé d'un emplacement PCIe disponible
•	 Windows® 7, Windows Vista® (32 bits), XP (32/64 bits avec Service Pack 2 ou 

supérieur)
•	 Processeur à 300 MHz et au moins 64 Mo de RAM

Configuration système requise

Suivez les étapes ci-dessous pour installer votre nouvel adaptateur sans fil de D-Link. 
N'installez PAS l'adaptateur dans votre ordinateur avant d'exécuter le CD d'installation 

Étape 1 :
Insérez le CD du pilote du DWA-548 dans le lecteur CD. Si le CD ne démarre pas 
automatiquement, cliquez sur Start > Run (Démarrer > Exécuter). Dans la zone de saisie, tapez 
« D:\autorun.exe » (où D: représente la lettre de votre lecteur de CD-ROM) et cliquez sur OK. 
Lorsque l'écran d'exécution automatique apparaît, cliquez sur Install (Installer), puis suivez les 
instructions à l'écran pour installer les pilotes de l'adaptateur sans fil et le logiciel.

Installation

Étape 2 :
Avant l'installation, notez le numéro de série et la version du matériel (par exemple A1) au 
cas où vous deviez contacter l'assistance technique. 

Veuillez éteindre votre ordinateur et en débrancher le cordon d'alimentation. Ouvrez le 
boîtier pour accéder à votre carte mère. Insérez fermement l'adaptateur DWA-548 dans 
un port PCI express disponible à l'intérieur de votre ordinateur. 

Dès qu'il est inséré, fermez le boîtier et réinsérez le câble d'alimentation dans l'ordinateur. 
Connectez les deux antennes à l'adaptateur, puis allumez votre ordinateur. Windows 
détectera automatiquement l'adaptateur et l'installera. 

Étape 3 :
Après l'installation, le DWA-548 D-Link utilise le Gestionnaire de connexion sans fil comme 
logiciel de gestion. Ce gestionnaire vous offre une interface intuitive pour modifier les 
paramètres relatifs à l’adaptateur sans fil. Cliquez sur l'icône Wireless Connection Manager 
(Gestionnaire de connexion sans fil) de votre bureau pour démarrer la configuration.


